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Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Közös beruházás állami segítséggel?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánunk benyújtani Kóka János miniszter úrhoz . A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter úr!

Hódmezővásárhely Megyei Jogú Város Önkormányzata még 2005-ben, 250 M Ft
értékű beruházásként építette meg a 47-es főút Kaszap utcai folytatását és az ahhoz
kapcsolódó vasúti aluljárót. Ezzel a beruházással az önkormányzat a szintén az állami
kezelésben lévő, a 47-es főutat, a városba bevezető Ady Endre utat részben tehermentesítette
a megnövekedett tranzitforgalomtól .

Jelenleg az igen erős forgalmat a 47-es főút Kaszap utcai szakasza, a Hódtó utca és a
Tóalj utca találkozásánál lévő lámpás kereszteződés igyekszik szabályozni . A forgalom az
elmúlt időben hihetetlenül megnőtt, a napi járműforgalom a kereszteződésnél 14728
jármű/nap. Ezt a forgalmat a jelzőlámpák már nem képesek biztonságosan kezelni, a
várakozási idő megnőtt, komoly forgalomtorlódások alakultak ki az érintett útszakaszokon .
Ezen tény alapján, valamint arra való tekintettel, hogy a kereszteződésben kerékpárforgalom
is bonyolódik, önkormányzatunk körforgalom kiépítését tűzte ki célul. A beruházás értéke az
önkormányzat számításai alapján bruttó 80 M Ft . Mivel a csomópont állami kezelésben lévő
utat is érint, a kiépítés költségeihez való hozzájárulás - úgy gondolom - az állam részéről is
elvárható .

A beruházás terveztetése megtörtént, az engedélyek iránti kérelmek most kerülnek
benyújtásra a közlekedési szakhatóság felé . Az önkormányzat saját költségén terveztette meg
a körforgalmat, és hajlandó a bekerülési költségekből nagyobb részt, bruttó 60 M Ft-ot is
vállalni, így a Minisztérium részéről a pénzbeli hozzájárulás mindössze 20 M Ft lenne .
A közös beruházás megvalósulása esetén jelentősen javulna a érintett városrészben a
közlekedési helyzet, különösen a gyalogos és kerékpáros közlekedőkre tekintettel .

Tisztelt Miniszter úr!

Kérem, hogy vegye figyelembe, mérlegelje az Önkormányzatunk pénzügyi
hozzájárulását, áldozatvállalását, és a fent nevezett összeggel a Minisztérium járuljon hozzá
közös beruházás megvalósításához .

Bízva támogatásában, várom mielőbbi megtisztelő válaszát .
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